
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 28. april 2021 

Vores ref.: 17.01.00-A00-21-

423173 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: lme.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 3. maj 2021 

MØDESTED: Virtuelt, Gitte sender link mandag KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 17.01.00-A00-21-423173 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Rikke Nygaard, Rasmus Schlüter, Nikoline 
Ulsig, Jannie Jensen,  Lars Hein, Almas Krarup, Nellie Louv, 
Thilde Nøhr Jensen, Tina Eggert og Cirkeline Martinussen. 

 

AFBUD: Mathilde Schwartz, Lucas Christensen  

MØDENR.: 5-2021  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 4-2021 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

3. Orientering fra: 

- Elevrådet 

Der har ikke været møder, så ingen nyheder derfra. 

Rasmus, Sevil og Gitte skal mødes for at planlægge elevrådsarbejdet. 

 

- Medarbejderrepræsentanter 

Der er fagfordeling lige nu, og det går godt.  

Der er rigtig mange coronaændringer hver uge, så det er svært at planlægge 

mere end nogle dage frem. 

Der bliver løbet stærkt i disse uger, der kommer hele tiden nye retningslinjer. 

Udfordring at holde forældrene orienteret, så de føler sig velinformeret i god tid. 

Der er en stigende frustration hos forældrene, det presser lærerne. 

Det er svært med udeundervisning, når regnen står i stænger. 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Der er forældre, som mener, at lærerne bør gøre det på en anden måde, men 

langt de fleste forældre bifalder det, som lærerne har planlagt. 

 

- Skolebestyrelsen 

Nellie har været til FRO møde og fortæller, at Skottegårdsskolen er sluppet 

heldigt med smitten i forhold til de andre skoler. 

Der var meget snak om Corona. 

Der var tre børn på en anden skole, som var blevet testet uden samtykke fra 

forældrene. De var ikke blevet tvunget, men var gået med klassen til podning, 

og der var ikke opmærksomhed på, at de ikke havde samtykke. 

 

- Ledelsen 

I weekenden ringede skolechefen til Gitte, da der var en elev som havde været 

i nærkontakt til en, som var smittet med Corona. Der var en del snak om klub 

og fritid, hvor børnene leger sammen på kryds og tværs.  

Vi har ansat Peter Andreas Moesgaard som områdeleder, han starter i 

slutningen af maj måned. Han glæder sig, og det gør vi også. 

Vi har ansat 2 teknisk- servicemedarbejdere i stedet for Carsten og Steen. Der 

var 170 ansøgninger. Vagn er startet i dag, og den anden er ved at få 

ansættelsen på plads. 

Vi opslår nogle lærerstillinger, både faste stillinger og barselsvikariater samt en 

børnehaveklasseassistent og en pædagog til SFOen. 

9. klasserne er startet på den skriftlige afgangsprøve i dag, men der var 

startvanskeligheder, da der ikke var netforbindelse. Efter ½ time kom de i gang, 

og så fik de ½ time lagt til i den anden ende af dagen. 

Det sidste hold heldagsbørn er startet i SFO i dag, og de er dygtige og glade og 

vil så gerne i skole. 

SFOen afventer tilladelse til at komme på koloni. Det bliver først besluttet 

senere i maj måned. 

 

 

4. Status på: 

- Skolegården 

Der er godt nyt for Storegård: vi får 700.000kr. og med de 200.00kr. vi selv 

lægger til, har vi penge til at renovere storegård. 

Arbejdet bliver meget snart sat i gang. 

I Lillegård har der været møder, både med børnene og med forældre fra 

skolebestyrelsen, og der er indhentet tilbud. Der skal søges fonde til 

udekøkken og grafitti-kunst. 

Der er blevet rigtig dejligt i SFOen, der er renoveret i flere rum. 

 

- Kontaktforældre 

De tre møder med kontaktforældrene bliver indskoling den 17. maj, mellemtrin 

den 18. og udskoling den 19. maj, og Gitte sender invitationer ud snarest.  

 

- Trafikudvalg 

Udvalget har sendt deres observationer op i kommunen. Lars har sendt det til 

teknisk forvaltning, som kigger på det.  

 

5. Skoleårets planlægning 

Der er afholdt fagfordelingsmøder i de nye team, og Gitte sidder pt. med 

knasterne, som skal løses i den kommende uge. 
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Der skal tages en beslutning i skolebestyrelsen, om understøttende 

undervisning skal være to-voksentimer eller om de skal lægges som en 

forlængelse af skoledagen med en pædagog. 

Der var enighed om at det skal være to – voksen timer. 

 

- Ansættelser 

Der bliver lagt jobopslag op i denne uge, så vi kan være på plads når det nye 

skoleår starter. 

Datoer for ansættelsessamtaler bliver meldt ud så snart de er på plads. 

 

6. Eventuelt 

 

7. Punkter til næste møde 

 

- Drøftelse af resultatet af de nationale test 

- Månedsplaner fra SFOen 

- Skolegården 

- Coronasituationen 

- Opfølgning på kontaktforældremøderne 

   

   

   

 


